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Podczas pierwszych godzin 

lekcyjnych młodzież z 

duszpasterstwa wraz z opiekunem, 

ks. Kamilem opowiadali o idei grupy. 

Magis to łacińskie słowo 

oznaczające "bardziej", "więcej". 

Chodzi o to, żeby przeżywać 

swoje życie, wiarę, hobby 

i obowiązki - w sposób 

niezwykły. Papież Franciszek na 

ŚDM powiedział, że martwią go 

młodzi, którzy żyją jak przedwcześni 

emeryci, mylący szczęście z kanapą. 

"Powinniśmy raczej rozejrzeć się za 

dobrymi butami, najlepiej 

wyczynowymi" - przypomniał 

ks. Kamil słowa Ojca Świętego. 

Mamy być świadomi swojej wiary, 

tak samo jak chcemy świadomie 

i twórczo przeżywać swoje życie. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

- Czujemy się wspólnotą, 
gdy wspólnie się modlimy 
podczas Mszy św. o 17.  

 
- Fajnie spędzamy czas, 
wyjeżdżając na wycieczki czy 
zjazdy.  

- W Magisie jest czas na 

wszystko - modlitwę, dobrą 

zabawę, pogaduchy...  

- Jak się bawić to na 100%, jak 

się modlić to też na 100% - 

mówi duszpasterz Magisu. 

 

- W Magisie jest czas na 
wszystko - modlitwę, dobrą 
zabawę, pogaduchy...  

- Jak się bawić to na 100%, jak 
się modlić to też na 100% - 
mówi duszpasterz Magisu. 

 

- Tu jest jak w rodzinie, a na pewno jak w gronie dobrych 
przyjaciół, starszych i młodszych, każdy sobie pomaga. 

- Na spotkaniach nie siedzimy całymi dniami 
w kościele. 

- Na spotkaniach jemy pizzę, kebsa, znowu 
pizze - jest ciekawie. 

- Gadamy o swoim życiu i patrzymy na nie 
w perspektywie naszej codzienności. 

- Gadamy o swoim życiu i patrzymy na nie 
w perspektywie naszej codzienności. 

- Modlimy się, ale tak, żeby to była naprawdę 
rozmowa z Bogiem. 

- Czytamy jakiś fragment z Pisma Świętego i próbujemy 
go odnieść do naszego życia. 

A przede 

wszystkim 

zapraszamy na 

Eucharystię 

dla młodzieży  

- niedziela, 

godz. 17:00, 

Kościół św. 

Mikołaja.  

- Jak się bawić to na 100%, jak 
się modlić to też na 100% - 
mówi duszpasterz Magisu. 

 


